
                                                          Z Á P I S N I C A 

     zo zasadnutia Komisie sociálnych vecí a verejného poriadku Mestského 

zastupiteľstva v Trenčíne konaného dňa 12.01.2017. 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Prítomní členovia: p. Eva Struhárová, JUDr. Martin Smolka, Bc. Eduard Filo, JUDr. Ivana 

Hudecová, Dr. Jozef Hrubo 

Neprítomní: p. Martin Barčák 

Rokovanie viedla p. Eva Struhárová, predsedníčka komisie 

Program: 

1. Otvorenie a schválenie programu 

2. Predlžovanie nájomných zmlúv 

3. Pridelenie 2 – izbového bytu na ul. Východná 

4. Rôzne 

5. Záver 

Zasadnutie KSV a VP otvorila predsedníčka komisie, p. Eva Struhárová 

p. Struhárová navrhla ako bod programu č. 2 pridelenie bunky na Kasárenskej ulici 

v Trenčíne. 

Komisia počtom hlasov 5 za odsúhlasila návrh p. Struhárovej a zároveň aj program ako celok. 

K bodu 2. Pridelenie 1 – izbového ubytovacieho zariadenia na ul. Kasárenská v Trenčíne 

p. Gabriele Radeckej 

Na komisii vystúpila Mgr. Ivana Jurišová, sociálna pracovníčka ÚPSVaR Trenčín, ktorá má 

rodinu p. Radeckej pod dohľadom. 

Mgr. Jurišová: p.Radecká je obyvateľka s trvalým pobytom mesta Trenčín aj keď  dlhodobo 

žije v Považanoch. Momentálne aj s piatimi maloletými deťmi prebýva v prenajatej 

maringotke pár kilometrov od Považan. V maringotke nemá vodu ani elektrinu. Takéto 

prostredie nie je vhodné pre maloleté deti. P. Radecká sa snaží, deti sú pre ňu na prvom 

mieste. Pomáha jej aj miestna charita. Ak by prišla o bývanie deti by skončili v deckom 

domove. Robí všetko pre to aby sa to nestalo. 

p. Struhárová: p. Radecká má nedoplatok na komunálnom odpade 1427 €. Bude schopná 

platiť nájom? 

Mgr. Jurišová: p. Radecká viac ako 8 rokov nežije v Trenčíne, budeme sa snažiť to nejako 

poriešiť. Príjem má 120 € mesačne. Vybavujeme jej teraz aj náhradné výživné, deti by 

nemuseli cestovať a bývať v internáte, ušetrili by. 



Mgr. Beniačová: ubytovacie zariadenia a byty na ul. Kasárenskej po presťahovaní nie sú ešte 

skolaudované. Táto žiadosť o pridelenie bola prednesená na porade vedenia mesta, kde 

odsúhlasili, že táto žiadosť môže ísť do komisie a následne do mestského zastupiteľstva.   

 

                                                U Z N E S E N I E  č. 186 

Komisia počtom hlasov 5 za, z 5 prítomných členov komisie odporúča žiadosti 

o prenájom 1-izbového ubytovacieho zariadenia č. 17 na ul. Kasárenská 1725/5A vo 

vlastníctve mesta Trenčín Gabriely Radeckej vyhovieť na dobu určitú – 1 rok, s účinnosťou 

odo dňa nasledujúceho po dni v ktorom bude zmluva zverejnená a  po nadobudnutí 

právoplatnosti kolaudačného rozhodnutia stavby montovaných obytných buniek. 

Odôvodnenie: 

Mesto Trenčín má vo vlastníctve 10 ubytovacích zariadení na ul. Kasárenská 1725/5A.  

Uvedený žiadateľ, ktorý žiada o uzatvorenie nájomnej zmluvy o nájme bytu: 

- spĺňa finančné kritérium, t.j. mesačný príjem nájomcu, neprevyšuje štvornásobok životného 

minima. 

 

Spoločnými užívateľmi ubytovacieho zariadenia budú: 

 

- Simona Rapanová,  

- Gabriela Rapanová,  

- Anna Rapanová,  

- Marián Radecký,  

- Martin Radecký,  

-  

  

K bodu 3. Predlžovanie nájomných zmlúv 

 

UZNESENIE č. 187 

Komisia počtom hlasov 5 za, z 5 prítomných členov komisie odporúča žiadosti 

o predĺženie nájomnej zmluvy k 3-izbovému bytu č. 2 na ul. Východná 6690/31 vo 

vlastníctve mesta Trenčín Kataríny Orságovej vyhovieť na dobu určitú – 2 roky, 

s účinnosťou odo dňa nasledujúceho po dni v ktorom bude zmluva zverejnená  

do 31.01.2019. 

 



Odôvodnenie: 

 Žiadateľka má platnú nájomnú zmluvu do 31.01.2017 na 3-izbový byt č. 2 na ul. 

Východná 6690/31. 

Mesto Trenčín má vo vlastníctve 61 bytových jednotiek na ul. Východná 6690/31, 33, 

ktoré boli postavené za podpory ŠFRB a dotácie z Ministerstva výstavby a regionálneho 

rozvoja Slovenskej republiky. 

Na predmetné byty sa vzťahuje zákon č. 443/2010 Z. z. o dotáciách na rozvoj  bývania 

a o sociálnom bývaní, ktorý sa v § 12 ods. 3 a ods. 4 písm. a) a b) zaoberá opakovaným 

uzatvorením nájomnej zmluvy, pri dodržiavaní podmienok uvedených v nájomnej zmluve 

a v zákone č. 443/2010 Z. z.  

Uvedený žiadateľ, ktorý žiada o opakované uzatvorenie nájomnej zmluvy o nájme 

bytu: 

- spĺňa finančné kritérium, t.j. mesačný príjem nájomcu neprevyšuje triapolnásobok  

životného minima, 

- neporušil ostatné podmienky uvedené v nájomnej zmluve , 

- riadne a včas si platí predpísaný nájom a služby spojené s užívaním bytu. 

 

Spoločnými užívateľmi bytu sú: 

 

- druh Peter Kucharovič,  

- syn Dominik Orság,  

- syn Lucas Kucharovič,  

 

 

 

 

UZNESENIE č. 188 

Komisia počtom hlasov 5 za, z 5 prítomných členov komisie odporúča žiadosti 

o predĺženie nájomnej zmluvy k 1-izbovému bytu č. 8 na ul. Východná 6690/31 vo 

vlastníctve mesta Trenčín Lucie Kováčikovej vyhovieť na dobu určitú – 2 roky, 

s účinnosťou odo dňa nasledujúceho po dni v ktorom bude zmluva zverejnená  

do 31.01.2019. 

 

Odôvodnenie: 

 Žiadateľka má platnú nájomnú zmluvu do 31.01.2017 na 1-izbový byt č. 8 na ul. 

Východná 6690/31. 

Mesto Trenčín má vo vlastníctve 61 bytových jednotiek na ul. Východná 6690/31, 33, 

ktoré boli postavené za podpory ŠFRB a dotácie z Ministerstva výstavby a regionálneho 

rozvoja Slovenskej republiky. 



Na predmetné byty sa vzťahuje zákon č. 443/2010 Z. z. o dotáciách na rozvoj  bývania 

a o sociálnom bývaní, ktorý sa v § 12 ods. 3 a ods. 4 písm. a) a b) zaoberá opakovaným 

uzatvorením nájomnej zmluvy, pri dodržiavaní podmienok uvedených v nájomnej zmluve 

a v zákone č. 443/2010 Z. z.  

Uvedený žiadateľ, ktorý žiada o opakované uzatvorenie nájomnej zmluvy o nájme 

bytu: 

- spĺňa finančné kritérium, t.j. mesačný príjem nájomcu neprevyšuje 

štyriapolnásobok  životného minima, 

- neporušil ostatné podmienky uvedené v nájomnej zmluve , 

- riadne a včas si platí predpísaný nájom a služby spojené s užívaním bytu. 

 

Spoločným užívateľom bytu je: 

 

- dcéra Lucia Kováčiková, nar.  

 

 

UZNESENIE č. 189 

Komisia počtom hlasov 5 za, z 5 prítomných členov komisie odporúča žiadosti 

o predĺženie nájomnej zmluvy k 3-izbovému bytu č. 16 na ul. Východná 6690/31 vo 

vlastníctve mesta Trenčín Mariána Čapáka a manž. Jany Čapákovej vyhovieť na dobu 

určitú – 2 roky, s účinnosťou odo dňa nasledujúceho po dni v ktorom bude zmluva 

zverejnená  

do 28.02.2019. 

 

Odôvodnenie: 

 Žiadatelia majú platnú nájomnú zmluvu do 28.02.2017 na 3-izbový byt č. 16 na ul. 

Východná 6690/31. 

Mesto Trenčín má vo vlastníctve 61 bytových jednotiek na ul. Východná 6690/31, 33, 

ktoré boli postavené za podpory ŠFRB a dotácie z Ministerstva výstavby a regionálneho 

rozvoja Slovenskej republiky. 

Na predmetné byty sa vzťahuje zákon č. 443/2010 Z. z. o dotáciách na rozvoj  bývania 

a o sociálnom bývaní, ktorý sa v § 12 ods. 3 a ods. 4 písm. a) a b) zaoberá opakovaným 

uzatvorením nájomnej zmluvy, pri dodržiavaní podmienok uvedených v nájomnej zmluve 

a v zákone č. 443/2010 Z. z.  

Uvedení žiadatelia, ktorí žiadajú o opakované uzatvorenie nájomnej zmluvy o nájme 

bytu: 

- spĺňajú finančné kritérium, t.j. mesačný príjem nájomcu neprevyšuje 

triapolnásobok  životného minima, 



- neporušili ostatné podmienky uvedené v nájomnej zmluve , 

- riadne a včas si platia predpísaný nájom a služby spojené s užívaním bytu. 

 

Spoločným užívateľom bytu je: 

 

- dcéra Nikola Čapáková,  

 

 

UZNESENIE č. 190 

Komisia počtom hlasov 5 za, z 5 prítomných členov komisie odporúča žiadosti 

o predĺženie nájomnej zmluvy k 1-izbovému bytu č. 28 na ul. Východná 6690/31 vo 

vlastníctve mesta Trenčín Lenky Kotrhovej vyhovieť na dobu určitú – 1 rok, s účinnosťou 

odo dňa nasledujúceho po dni v ktorom bude zmluva zverejnená  

do 28.02.2018 

s podmienkou, že pred uzatvorením Zmluvy o nájme nájomca uhradí dlh na nájomnom 

a úhradu za  plnenia poskytované  s  užívaním  bytu, alebo uzatvorí Dohodu o uznaní 

dlhu a spôsobe jeho splácania. 

 

Odôvodnenie: 

 Žiadateľka má platnú nájomnú zmluvu do 28.02.2017 na 1-izbový byt č. 28 na ul. 

Východná 6690/31. 

Mesto Trenčín má vo vlastníctve 61 bytových jednotiek na ul. Východná 6690/31, 33, 

ktoré boli postavené za podpory ŠFRB a dotácie z Ministerstva výstavby a regionálneho 

rozvoja Slovenskej republiky. 

Na predmetné byty sa vzťahuje zákon č. 443/2010 Z. z. o dotáciách na rozvoj  bývania 

a o sociálnom bývaní, ktorý sa v § 12 ods. 3 a ods. 4 písm. a) a b) zaoberá opakovaným 

uzatvorením nájomnej zmluvy, pri dodržiavaní podmienok uvedených v nájomnej zmluve 

a v zákone č. 443/2010 Z. z.  

Uvedený žiadateľ, ktorý žiada o opakované uzatvorenie nájomnej zmluvy o nájme 

bytu: 

- spĺňa finančné kritérium, t.j. mesačný príjem nájomcu neprevyšuje 

štyriapolnásobok  životného minima, 

- porušil ostatné podmienky uvedené v nájomnej zmluve, 

- riadne a včas si neplatí predpísaný nájom a služby spojené s užívaním bytu. 

 

Spoločnými užívateľmi bytu sú: 

 

- syn Rastislav Kotrha,  

- syn Matúš Kotrha. 

 



 

 

 

UZNESENIE č. 191 

Komisia počtom hlasov 5 za, z 5 prítomných členov komisie odporúča žiadosti 

o predĺženie nájomnej zmluvy k 3-izbovému bytu č. 37 na ul. Východná 6690/33 vo 

vlastníctve mesta Trenčín Ing. Romana Ošlejšeka a manž. Gabriely Ošlejškovej vyhovieť 

na dobu určitú – 1 rok, s účinnosťou odo dňa nasledujúceho po dni v ktorom bude zmluva 

zverejnená  

do 28.02.2018. 

 

Odôvodnenie: 

 Žiadatelia majú platnú nájomnú zmluvu do 28.02.2017 na 3-izbový byt č. 37 na ul. 

Východná 6690/33. 

Mesto Trenčín má vo vlastníctve 61 bytových jednotiek na ul. Východná 6690/31, 33, 

ktoré boli postavené za podpory ŠFRB a dotácie z Ministerstva výstavby a regionálneho 

rozvoja Slovenskej republiky. 

Na predmetné byty sa vzťahuje zákon č. 443/2010 Z. z. o dotáciách na rozvoj  bývania 

a o sociálnom bývaní, ktorý sa v § 12 ods. 3 a ods. 4 písm. a) a b) zaoberá opakovaným 

uzatvorením nájomnej zmluvy, pri dodržiavaní podmienok uvedených v nájomnej zmluve 

a v zákone č. 443/2010 Z. z.  

Uvedení žiadatelia, ktorí žiadajú o opakované uzatvorenie nájomnej zmluvy o nájme 

bytu: 

- spĺňajú finančné kritérium, t.j. mesačný príjem nájomcu neprevyšuje 

triapolnásobok  životného minima, 

- neporušili ostatné podmienky uvedené v nájomnej zmluve , 

- riadne a včas si platia predpísaný nájom a služby spojené s užívaním bytu. 

 

Spoločnými užívateľmi bytu sú: 

 

- dcéra Andrea Ošlejšková,  

- dcéra Soňa Ošlejšková,  

 

 

 

K bodu 4.  Pridelenie 2 – izbového bytu na ul. Východná 

Komisia pristúpila k výberu bytu losovaním. Do losovania boli zahrnutí žiadatelia Macharoví, 

Dubeňoví. Vylosovaný bol lístok s menom rodina Macharová – losoval Mgr. Patrik Čech. 

 



UZNESENIE č. 192 

Komisia počtom hlasov 5 za, z 5 prítomných členov komisie odporúča žiadosti 

o prenájom 2-izbového bytu č. 40 na ul. Východná 6690/33 vo vlastníctve mesta Trenčín 

Heleny Macharovej a manž. Jozefa Macharu vyhovieť na dobu určitú – 2 roky, 

s účinnosťou odo dňa nasledujúceho po dni v ktorom bude zmluva zverejnená  

do 28.02.2019. 

 

Odôvodnenie: 

Mesto Trenčín má vo vlastníctve 61 bytových jednotiek na ul. Východná 6690/31,33, 

ktoré boli postavené za podpory ŠFRB a dotácie z Ministerstva výstavby a regionálneho 

rozvoja Slovenskej republiky. 

Na predmetné byty sa vzťahuje zákon č. 443/2010 Z. z. o dotáciách na rozvoj  bývania 

a o sociálnom bývaní, ktorý sa v § 22 ods. 3, 4 a 5 zaoberá podmienkami a rozsahom 

poskytovania sociálneho bývania v byte.  

 

Uvedení žiadatelia, ktorí žiadajú o uzatvorenie nájomnej zmluvy o nájme bytu: 

- spĺňa finančné kritérium, t.j. mesačný príjem nájomcu, neprevyšuje štvornásobok životného 

minima. 

 

Spoločným užívateľom bytu je: 

- syn Andrej Machara, nar.  

 

K bodu 5.  Rôzne 

 

Mgr. Činčárová: bolo vyhlásené dotačné kolo na príspevky neštátnym subjektom – grantový 

program na aktivity v oblasti sociálnych vecí. Informácie o podmienkach dotácií nájdete vo 

VZN č.7/2012. Uzávierka prijímania žiadostí je 27. Február 2017. 

 

 

                                             U Z N E S E N I E  č. 193 

 

     Komisia počtom hlasov 5 za, z 5 prítomných členov komisie odsúhlasila vyhlásenie 

dotačného kola na príspevky neštátnym subjektom. 

 

 

p. Struhárová: p. Buxarová, pracovníčka Centra seniorov zaslala materiál kde spracovala 

„prehľad počtu seniorov 2017“. Následnou kontrolou zistila, že niektorí členovia sú evidovaní 

vo viacerých kluboch dôchodcov. Dotácie pre kluby dôchodcov a iné seniorské organizácie sú 

prideľované na základe   počtu členov a je pravidlo, že sa dostávajú len na jedného člena 



v jednom klube. Z uvedeného vyplýva, že na jednu osobu poberajú príspevok viaceré kluby, 

či organizácie.  

Podľa mňa by dotácie na osobu mali dostávať len mestské kluby dôchodcov a ostatné 

organizácie by mali žiadať príspevky v rámci dotačného kola. 

 

                                                   U Z N E S E N I E č.  194 

 

     Komisia počtom hlasov 5 za, z 5 prítomných členov komisie navrhuje aby duplicitné 

členstvo na príspevok na jedného člena bol rozdelený podľa počtu jeho členstiev 

a jednotlivých kluboch rovnakým podielom a zvyšok čo zostane sa dostane do dotačného 

kola. 

 

JUDr. Smolka: či sú pracovníčky Centra seniorov dostatočne pracovne využité, do 

Nocľahárne a nízkoprahového denného centra hľadajú pracovníka. 

  

p. Struhárová: ony sú hlavne kultúrne pracovníčky. 

 

p. Struhárová: predkladám návrh vzdania sa členstva v KSV a VP JUDr. Ivany Hudecovej 

z dôvodu nástupu do pracovného pomeru do SsMT. 

 

 

                                                   U Z N E S E N I E  č. 195 

       

     Komisia počtom hlasov 5 za, z 5 prítomných členov komisie navrhuje vzdanie sa členstva 

komisie JUDr. Ivany Hudecovej prijať a navrhnúť za nového odborníka člena komisie Mgr. 

Janku Pondušovú, riaditeľku DSS Adamovské Kochanovce. 

 

p. Struhárová: vítam tu niektorých zamestnancov Nocľahárne a nízkoprahového denného 

centra na Nešporovej ul. v Trenčíne. Neustále počúvame o problémoch, dochádza nám už 

trpezlivosť, zasadili sme sa o to aby nocľaháreň bola otvorená aj cez deň a teraz sú s tým 

problémy. Sú tam vytvorené medzi zamestnancami aj klientmi skupiny, ktoré sa navzájom 

obviňujú. Každý sa má najprv zamyslieť nad sebou. Nastolujú sa tam čudné, neprofesionálne 

vzťahy. Najhoršie z toho je, že sa do tých vecí  zaťahujú aj samotní klienti a ľudia, čo s tým 

nemajú nič spoločné. Nám poslancom chodia samé maily od jednotlivých skupín. Napr. má 

byť vyhlásené výberové konanie na vedúceho pracovníka nocľahárne a niektorí majú 

výhrady, čo je absolútna drzosť. Je veľa sociálnych problémov v meste, ktoré treba riešiť 

a my sa neustále zaoberáme len nocľahárňou. 

 

PhDr. Pavlík: ja si vážim prácu každého kto tam pracuje, podmienky na túto prácu sú 

najhoršie z krajských miest a výsledky máme jedny z najlepších. Nie je problém nájsť 

náhradu za každého pracovníka ale je problém nájsť takýchto empatických ľudí čo tam máme. 

Každý má právo na iný názor na danú vec a môže to byť konštruktívne, ale na tomto 

pracovisku je to bohužiaľ deštruktívne. Pokiaľ bola len nocľaháreň, tak to všetko fungovalo. 

Keď sa činnosť rozšírila, vznikli nové ambície, ciele s ľuďmi bez domova napr. ergoterapia, 

poradenstvo, tu to začalo názorovo na seba narážať, dokonca osobné problémy zasahovali do 

pracovných. Nie je to dobré. Dostali sme list, kde ste popísali vaše výhrady. Problém je aj to, 

že nocľaháreň je organizačne začlenená pod SsMT ale na fungovaní sa podieľa aj o.z. Iskra, 

Maltézski rytieri, cirkev. Tým vznikajú odlišné názory. Preto bolo vypísané výberové konanie 

na vedúceho pracovníka, ktorý to tam bude riadiť a ktorý bude nestranný. 

 



p. Struhárová: bola chyba, že už od začiatku fungovania nebol vyhlásený vedúci pracovník, 

ktorý by to riadil, tak ako sme to odporúčali  hneď pri vzniku NPDC. Možno by dnes 

nenastala taká situácia aká je tam  teraz. 

 

p. Maslíková:  ide to tam dole vodou, keď bola len nocľaháreň tak to všetko fungovalo, 

neboli žiadne problémy. Teraz keď je to otvorené cez deň nastávajú problémy. Napr. keď 

niečo klientom poviem, alebo niečo od nich vyžaduje, tak neposlúchajú, robia si čo chcú, celý 

deň niektorí len ležia. Za chvíľu oni budú rozkazovať  nám, že čo máme robiť. Tiež sa nás, 

pracovníkov nikto neopýta na náš názor, my chceme len to aby bol poriadok. Od 1.4.2016 tam 

poriadok nie je. Každý si robí čo chce. Nemôžeme ich ani ničím potrestať. A ten, čo povie 

pravdu je zlý. 

 

p. Struhárová: ale niektorí čo cez deň ležia sú po nočnej tak majú nárok. 

 

PhDr. Pavlík: je pravda, že pokiaľ to fungovalo len ako nocľaháreň tak problémy neboli. 

Ľudia večer prišli a ráno zas odišli. Teraz sa cez deň s týmito ľuďmi pracuje a nie všetci ležia, 

máme tam aj chorých ľudí. Denná práca s ľuďmi je zložitejšia a individuálnejšia ako stráženie 

v noci. 

 

p. Švančarová: nepáči sa nám, že môžu o pol noci hrať karty, variť si, Keď im poviem, že 

majú dodržiavať nočný kľud, tak ma neposlúchnu, tak isto keď ich požiadam, že teda ak 

nespia, nech sa aspoň zdržiavajú v jednej miestnosti a nerušia ostatných. 

 

PhDr. Pavlík: títo ľudia žijú nenormálnym a  rizikovým spôsobom života, majú narušenú 

psychiku, ťažko od nich žiadať aby šli napr. o 22.00 hod spať, ťažko od nich žiadať správanie 

ako u normálnych ľudí. 

 

p. Švančarová: prečo to  štyri roky mohlo fungovať keď bola len nocľaháreň, vtedy 

poslúchali a dodržiavali pravidlá. Cez deň ich pomáha len pár jedincov, tak aká je to terapia? 

Medzi nami kolegami viazne komunikácia. Rozhoduje iba p. Juríček. P. Pavlík sa nás nikdy 

neopýtal na náš názor, keď sa zavádzali napr. nejaké nové nariadenia. Aj my sa chceme 

vyjadriť, nemávame žiadne porady.  

 

p. Struhárová: takéto detaily máte riešiť s p. riaditeľom nie v komisii. 

 

p. Roderová: problém je aj to, že máme 43 ľudí v dvoch miestnostiach, sú to katastrofálne 

podmienky, toto by sa malo hlavne riešiť. 

 

p. Struhárová: urobte si internú poradu. Ak my dospejeme k tomu, že na jar prevádzku 

zatvoríme, tak to aj urobíme. Ďalej nočnú službu nemôže robiť jeden človek, ako to máte 

teraz ale dvaja, bolo to tak aj narozpočtované. Aj  keď je niekto dlhodobo práceneschopný aj 

tak to máte dodržiavať. Dá sa pracovník prijať aj na zástup. Takto sme fungovať naozaj 

nechceli, nemalo sa to dovoliť vohnať do takejto situácie. Mesto na nocľaháreň nešetrí. 

Dostali sme sa do hrozných emócií aj s klientmi. Naša nocľaháreň sa zvrhla na útulok. Mal by 

sa selektovať aj prijímanie do zariadenia, pretože sú tam napr. ľudia čo majú príjem 

a zaberajú miesto tím, čo nič nemajú a nemôžu si dovoliť iné ubytovanie. 

 

p. Cingeľ: naozaj to tam vyzerá ako v jame levovej, ale dobre že tu sme, že sme sa vedeli 

takto spolu stretnúť. Aj ja som do toho z pozície cirkvi zainteresovaný. Všetko je to 

o komunikácií. Ja nebudem vstupovať do interných záležitostí fungovania. Veľa sa bojovalo 



za vytvorenie takéhoto zariadenia, ktoré funguje celý deň. Pred nami sú aj duchovné úlohy, 

skloňme sa a komunikujme. Bez toho nebudú riešenia. Viem, že o nocľahárni sa veľa hovorí, 

základ je tu dobrý, len treba všetko riešiť, stále je čo zlepšovať. 

 

p. Maslíková: dobre, nech jeden rozhodne ale nech  to aj s nami prekonzultuje a opýta sa aj 

na náš názor. Ide nám o to aby to všetko fungovalo a klienti dodržiavali pravidlá, ktoré budú 

nastavené. 

 

p. Struhárová: ešte nemáme určeného vedúceho pracovníka, a už ho chcete ovplyvňovať 

a modelovať podľa seba. 

 

Dr. Hrubo: buďme trpezliví. 

 

Phdr. Pavlík: ak sa vy nedokážete dohodnúť tak sa neudeje nič. Ja riadim v SsMT 173 

pracovníkov, vás je 7 a ja mám s vami omnoho viac problémov a trávim s tým omnoho viac 

času ako s nimi. 

 

p. Struhárová: podľa mňa sú zamestnanci nocľahárne moc ponorený do problémov, chýba 

im nadhľad. 

 

p. Roderová: podmienky klientov sú síce neľudské, ale máme 70 % úspešnosť zamestnanosti 

našich klientov. 

 

p. Struhárová: s neľudskými podmienkami nesúhlasím, neľudské podmienky mali klienti 

keď žili na ulici, ale samozrejme stále je čo zlepšovať. 

 

 

     Na záver p. Struhárová, predsedníčka komisie poďakovala prítomným za účasť a ukončila 

zasadnutie Komisie sociálnych vecí a verejného poriadku.    

 

 

 

 

                                                                                                            Eva Struhárová 

                                                                                                        predsedníčka komisie 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapísala: Mgr. Barbara Činčárová, garant komisie 

Dňa 25.01.2017 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

     

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


